

No. 9464. Multilateral

INTERNATIONAL CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF RACIAL DISCRIMINATION. NEW YORK, 7 MARCH 1966 [*United Nations, Treaty Series, vol. 660, I-9464.*]

DECLARATION UNDER ARTICLE 14 (1)

Togo

Receipt by the Secretary-General of the United Nations: 9 January 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 9 January 2015

N° 9464. Multilatéral

CONVENTION INTERNATIONALE SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION RACIALE. NEW YORK, 7 MARS 1966 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 660, I-9464.*]

DÉCLARATION EN VERTU DU PARAGRAPHE 1 DE L'ARTICLE 14

Togo

Réception par le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 9 janvier 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 9 janvier 2015

[FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS]

« Se déclarant résolu à maintenir la primauté du droit, à défendre et à protéger les droits de l'homme et conformément à son article 14, le Gouvernement de la République togolaise déclare qu'il reconnaît la compétence du Comité pour l'élimination de la discrimination raciale pour recevoir et examiner des communications émanant de personnes relevant de sa juridiction qui se plaignent d'être victimes d'une violation, par la République togolaise, de l'un quelconque des droits énoncés dans la Convention sur l'élimination de toutes les formes de discrimination raciale. »

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Expressing its determination to maintain the rule of law, to defend and protect human rights and in accordance with Article 14, the Government of the Republic of Togo declares that it recognizes the competence of the Committee on the Elimination of Discrimination to receive and consider communications from individuals within its jurisdiction claiming to be victims of a violation by the Republic of Togo, of any of the rights set forth in the Convention on the Elimination of All Forms of Racial Discrimination.